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Aan alle fracties van de landelijke politieke partijen in de Tweede Kamer   
 2010MME47 
 
De Bilt, 5 maart 2010 
 
Geachte dames en heren politici, 
 
Door de kabinetscrisis bent u ongetwijfeld hard bezig om voor de verkiezingen van 9 juni 
aanstaande uw partijprogramma’s te actualiseren. Wij brengen in dat verband het volgende 
nadrukkelijk onder uw aandacht. 
 
Door de val van het kabinet van CDA-PvdA-CU zullen de dossiers die door de kamer als 
controversieel worden aangemerkt door het demissionaire kabinet niet verder worden 
behandeld. Wij vertrouwen erop dat onder die controversiële dossiers ook de verbreding 
van de A27, de behandeling wet milieubeheer en geluidsproductieplafonds en de regeling 
doelmatigheid geluidsmaatregelen in de wet geluidshinder zullen vallen.

• Voor wat die verbreding van de A27 tussen Utrecht Noord en knooppunt Eemnes 
betreft: de MER daarover zou in de eerste helft van dit jaar verschijnen. Het opschorten 
van dat dossier zou u en ons de gelegenheid bieden om ook de verdiepte variant van de 
uitbreiding van de A27 volwaardig in de MER-studies mee te laten nemen. Zo’n verdiepte 
variant heeft als voordeel t.o.v. gebruikelijke geluidsschermen of een overkapping dat ook 
visuele vervuiling wordt aangepakt. Het gebied tussen Utrecht en Hilversum is onderdeel 
van het groene hart en dat visuele aspect is daar zeker van belang. Voor een goede 
besluitvorming is het ons inziens noodzakelijk dat de consequenties van alle varianten in 
de MER naast elkaar beschikbaar zijn.  

 
• Voor wat betreft de behandeling van de wet milieubeheer en geluidsproductieplafonds 

en de regeling doelmatigheid geluidsmaatregelen in de wet geluidshinder het 
volgende: uitstel van de behandeling, zo menen wij, is onontkoombaar gezien het feit dat 
diverse partijen bezwaren hebben geuit tegen onderdelen van de voorstellen. Wij stellen 
een heldere stellingname op prijs m.b.t. de volgende voorgestelde wijzigingen in die wet- 
en regelgeving en ten aanzien van de daaraan gelieerde onderwerpen. Wij geven onze 
voorkeuren aan. 

 
1. Handhaving van de milieunormen en de verantwoordelijkheid voor de aanleg en 

het onderhoud van de mobiliteitsinfrastructuur dienen niet in één hand te worden 
gelegd. Dat zou een onverantwoorde weeffout zijn. Aanleg en beheer horen thuis 
bij VWS, handhaving van milieunormen hoort thuis bij het ministerie van VROM.  

2. Rekenen aan overlast (met name geluid en fijnstof) is noodzakelijk zolang men 
nog in de ontwerp- en bouwfase zit van een project. Na realisatie van een project 
moet periodiek de overlast gemeten worden en dienen de normen gehandhaafd te 
worden ten opzichte van de gemeten overlast, hetzij door verkeersmaatregelen 
hetzij door uitbreiden van flankerende maatregelen. 

3. Waar mensen blootgesteld worden aan geluid en fijnstof uit meerdere bronnen, 
b.v. van provinciale- en rijkswegen en/of spoorlijnen en/of vliegvelden is het 
incorrect om die dan toch ieder afzonderlijk in de milieuwet te behandelen. 
Overlast van verschillende bronnen dient gecumuleerd te worden bij de bepaling 
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van mogelijke overschrijding van normen en van de maatregelen die noodzakelijk 
zijn. Dat is nóch in de huidige wet, nóch in de voorgestelde gewijzigde wet 
geregeld, echter wél in voorgestelde Europese wetgeving. Opname in onze 
nationale wetgeving is zeer gewenst. 

4. De Homo Sapiens is in 30 jaar natuurlijk niet geëvolueerd van een species dat in 
1980 al gezondheidsschade opliep bij 55 dba en in 2010 pas bij 60-65 dba. De 
bovengrens voor geluid moet weer terug van de nu in de gewijzigde wet 
voorgestelde 60-65 dba naar de ooit als grenswaarde voor de volksgezondheid 
vastgelegde 55 dba. Volksgezondheid mag geen sluitpost zijn! Opname van de 55 
dba als bovengrens is ons inziens zeer gewenst. 

5. De regeling doelmatigheid geluidsmaatregelen, die vigeert vanaf 1-1-2010 wordt 
niet in de wet opgenomen. Dit kan willekeur m.b.t. toekomstige wijzigingen 
inhouden aangezien er geen wetmatige controle is ingebouwd in dit soort 
regelingen: zij kunnen met een pennenstreek worden gewijzigd. De Raad  van 
State  heeft zeer kritisch gereageerd op het wetsontwerp en vanuit de Tweede 
kamer zijn een aantal kritische vragen in 1e termijn gesteld.  

 
Wij hopen en vertrouwen dat u:  
 

de voorgestelde wijziging van de milieu- en geluidswetgeving en de verbreding van de 
A27 controversieel verklaard en onomkeerbare nadere besluiten uitstelt tot een nieuw 
kabinet aantreedt en uw verkiezingsprogramma’s duidelijkheid geven over de zaken die 
wij hierboven hebben aangekaart. Graag ontvangen wij een digitaal exemplaar van uw 
definitieve partijprogramma.  

 
Met vriendelijke groet, 
 

Hein Banken 
Secretaris SSGM  
 
Mede namens de bewonersorganisaties en dorps- en wijkraden  
van de kernen van de gemeente De Bilt langs de A27. 
 

cc.  De politieke partijen in de gemeente De Bilt  
De politieke partijen in de provincie Utrecht 

 

Meer informatie: www.ssgm.nl


